
       Skauting byl v minulosti několikrát rozpuštěn a zakázán. Nikdo z našeho oddílu však nikdo tyto

časy nepamatuje. Možnost chodit na schůzky a na výpravy se pro nás stala tak samozřejmou, že

nikoho z nás by ani nenapadlo, že jednoho dne o tohle přijdeme, zvláště v dnešní době.

        Navzdory nepříznivým okolnostem však vždycky skauti našli způsob, jak přežít. Dokázali se udržet

jak během válek, tak i během komunismu, dokázali se situaci postavit a dělat, co se dalo. Takže i v této

době vědí, co dělat a nelekají se toho. Pro nás je to možnost zjistit, co dokážeme, co jsme schopné

udělat a jak  se dokážeme s touto situací vypořádat a poradit si. Díky moderním technologiím a faktu,

že nás za to nikdo nemůže nijak potrestat, máme práci mnohem jednodušší.

       Dobře víme, jak je teď situace pro děti i pro vás složitá, a doufáme, že se nám podaří vám alespoň

trochu pomoci. Stále se snažíme vymýšlet nové způsoby, jak dětem alespoň částečně vynahradit

zrušené schůzky, dát jim možnost věnovat se skautským věcem i z domova, což vždycky není úplně

lehké. Doufáme však, že se nám to alespoň trochu daří. Pokud je ještě něco, co bychom mohly udělat,

dejte nám prosím vědět, budeme také rádi za jakoukoliv zpětnou vazbu. Někteří z vás nám již poslali

fotografie z plnění některých úkolů, za což vám moc děkujeme.  

Zpravodaj Rolniček
Duben 2020
       Další měsíc je za námi a ačkoliv došlo k omezení naší činnosti

teprve před několika týdny, některým z nás to připadá jako věčnost.

Přitom to není nejdelší pauza, kterou jsme kdy měly, během letních

prázdnin je naše činnost omezena od tábora do začátku školního

roku. Ale teď je to jiné. Přicházíme o věci, na které jsme zvyklé,

páteční schůzky,  výpravy, tradiční akce. Přemýšlíme nad tím, o co

přicházíme, co nám uniká, co mohlo být. Smutně koukáme do

kalendářů, rušíme jednu akci za druhou, přemýšlíme, jestli má cenu

vůbec něco plánovat.



     O víkendu 3.-5.dubna 2020 proběhlo ve světě Jamboree

on Internet (JOTI), jak již název jamboree napovídá, jedná se

o setkání skautů po celém světě, ale tato akce se odehrává

hlavně na internetu. Máte zde možnost psát si na chatu se

skauty z celého světa, zúčastnit se seminářů a různých

aktivit, získat různé materiály a návody pro činnost, a také se

setkat s významnými osobnostmi světového skautingu či

poslechnout si speciální JOTI rádio, ve kterém vysílají skauti

z Anglie.  Tato akce se koná každý rok v říjnu, ale vzhledem k

celosvětové situaci se uskutečnilo speciální JOTI již v dubnu.

Jeho primárními tématy byly psychohygiena během

karantény, možnosti, jak se zapojit, jak můžeme pomáhat

ostatním, jak skautovat i z domova a další užitečné

semináře. 

Tábor 2020
      Ohledně letošního tábora jsme se rozhodli zatím nic neměnit a proto pokračujeme v plánování a

přípravě. Proto vám chci jen připomenout, že přihlášky k táboru je třeba odevzdat do 30.dubna 2020,

nejlépe v elektronické podobě, vzhledem k okolnostem. Přihlášky najdete na našich stránkách v

záložce Tábor 2020.

    Co se týče informační schůzky, která se měla uskutečnit 7.května 2020, tento termín zatím také

zůstává, uvidíme, jak se bude situace vyvíjet, v případě potřeby jí přesuneme na dobu, kdy budou

podmínky příznivější. Pokud byste však do té doby měli nějaké dotazy, kontaktujte Betty přes email a

pokusíme se vám na ně odpovědět. 

        Letos to bylo úplně poprvé, kdy se této akce zúčastnilo několik lidí z našeho oddílu a měly možnost

se přesvědčit, jak velká skautská organizace opravdu je a že jsme opravdu součástí něčeho většího.

Článek o této akci bude k nalezení na našich webových stránkách v článkové sekci.

        I přes nepříznivou situaci se snažíme fungovat jak to jen jde. Vymýšlíme programy pro světlušky a

skautky. Přemýšlíme, co by se dalo v oddíle zlepšit, ať už v oblastech programů a akcí, tak i v oblasti

komunikace s vámi a s našim okolím. Vymýšlíme, jak zlepšit naše webové a facebookové stránky.

Děláme pořádek v administrativě, dokupujeme vybavení a doplňujeme materiál. Zkrátka se snažíme

připravit na dobu, kdy budeme moci opět začít se schůzkami a výpravami, abychom si pak mohly toto

období nečinnosti vynahradit.    

        Několik vedoucích pracuje na nových světýlkách pro naše světlušky, rozhodly jsme se vzít jak stará

tak i nedávno vzniklá světýlka a upravit je pro podmínky v našem oddíle. Zatím se v našem oddíle vždy

plnila jen ta stará, což se však brzy změní a náš oddíl bude mít svoje vlastní, která si vytvoříme.

      Co se týče plánovaných výprav, první akce, která se zatím plánuje je víkendová výprava, která měla

být na začátku dubna, a která se teď přesunula květen. Uvidíme, jak se bude situace vyvíjet, budeme

vás včas informovat. Předpokládáme, že až budeme moci začít s naší pravidelnou činností, budeme se

snažit uskutečnit některé výpravy, které jsme musely odložit. Větší akce, jako Mafie nebo Závody vlčat

a světlušek, kterých jsme se měly zúčastnit, se přesunou na podzim nebo na příští rok.

UDálosti a Novinky v oddíle


